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ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 

  ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  Ν. ΒΟΙΩΤΙΑΣ  
   ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
    

Δευτέρα, 28 Νοεμβρίου 2022 
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 
Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Π. Θεοδωρικάκο 
            
             
Θέμα: «Σε απόγνωση οι κάτοικοι στο Σαράντι Βοιωτίας λόγω της 
εγκληματικότητας» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Στο Σαράντι της Τ.Κ. Χωστίων του Δήμου Θηβαίων πληθαίνουν δραματικά τα 

περιστατικά κλοπής, όπου αδίστακτοι κλέφτες προκαλούν τεράστιες ζημίες στις 
περιουσίες κατοίκων και θέτουν σε κίνδυνο την ασφάλειά τους.  

Επιπλέον, παθόντες της αυξημένης εγκληματικότητας είναι και επιχειρήσεις (π.χ. 
supermarket), οι οποίες έχουν υποστεί και αυτές σοβαρές οικονομικές ζημιές. 

Ενδεικτικά, δυο συνεχόμενες φορές εκλάπη τον τελευταίο ενάμιση μήνα 
μικροεπιχείρηση - market,  ενώ είχε επανακλαπεί άλλες δυο φορές στο παρελθόν.  

Επειδή οι κάτοικοι της περιοχής βρίσκονται πλέον σε απόγνωση εξ αιτίας της 

δραματικής αύξησης των περιστατικών κλοπής που παρατηρούνται το τελευταίο 
διάστημα στο Σαράντι,  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή η Ένωση αστυνομικών Υπαλλήλων έχει επανειλημμένα επισημάνει τις 
δυσκολίες, την αύξηση της παραβατικότητας και εγκληματικότητας, σε 
συνδυασμό με τις ελλείψεις σε προσωπικό που υπάρχει σε όλη τη Βοιωτία, 

Επειδή  είναι εμφανής η έλλειψη επαρκούς αστυνόμευσης στην περιοχή 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Πόσες κλοπές – διαρρήξεις έχουν πραγματοποιηθεί το τελευταίο έτος  
στην περιοχή Σαράντι  Βοιωτίας, σε οικίες και επιχειρήσεις; 

2. Πώς αντιμετωπίζει το αρμόδιο υπουργείο το συγκεκριμένο πρόβλημα 
κλοπών - διαρρήξεων; 

3. Ποιες είναι οι ενέργειες στις οποίες έχετε προβεί, ενόψει έξαρσης του 
φαινομένου των κλοπών και προκειμένου να υπάρξει αποτελεσματική 

αστυνόμευση με στόχο την εμφανή αστυνόμευση της περιοχής, την 
αποτροπή των κλοπών και επανάκτηση του αισθήματος ασφάλειας των 
πολιτών;  

4. Πόσες είναι οι οργανικές θέσεις στο Α.Τ. Θήβας και πόσοι αστυνομικοί 

υπηρετούν σήμερα; Η υφιστάμενη δύναμη είναι επαρκής για την 
αποτελεσματική αστυνόμευση των οικοσήμων, χωριών και πόλεων, του 
Δήμου Θηβαίων;  

5. Η διαρκής και επαναλαμβανόμενη αύξηση των κλοπών ειδικά στον 
παραλιακό οικισμό Σαράντι Τ.Κ. Χωστίων Βοιωτίας, έχει προβληματίσει την 

υπηρεσία και ένεκα αυτών, προτίθεστε να ενισχύσετε την αστυνόμευση 
της Θήβας, αυξάνοντας τη στελέχωση του Αστυνομικού Δυναμικού του 

Α.Τ. Θήβας, ώστε να διασφαλιστεί η ακεραιότητα των περιουσιών των 
πολιτών αλλά και των επιχειρήσεων; Αν ναι, με ποιο συγκεκριμένο 
χρονοδιάγραμμα;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής, 

 

Γεώργιος Μουλκιώτης 




